

Title (en)

Edge lining for thin window sills or the like.

Title (de)

Endkantenbekleidung für dünne Fensterbänke od.dgl.

Title (fr)

Revêtement de bord pour rebords de fenêtre ou des choses pareilles.

Publication

EP 0458191 A2 19911127 (DE)

Application

EP 91107931 A 19910516

Priority

DE 9005785 U 19900521

Abstract (en)

Edge lining for thin window sills (31) or the like, with a push-on member (10) which consists of plastic and delimits a sill receiving slot (11). In order to make the installation of the edge lining in the window sill region and the assembly of the lining with window sills easier, the edge lining is designed in such a manner that the push-on member (10) is profiled in a U shape and has between its legs (13, 14) a lockable shaped part (12), and that the sill receiving slot (11) is present between this shaped part (12) and the inner surface (13') of one leg (13) of the push-on member (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Endkantenbekleidung für dünne Fensterbänke (31) od. dgl., mit einem aus Kunststoff bestehenden Aufsteckkörper (10), der einen Bankaufnahmeschlitz (11) begrenzt. Um zu erreichen, daß der Einbau der Endkantenbekleidung in den Fensterbankbereich und der Zusammenbau der Bekleidung mit Fensterbänken erleichtert wird, ist die Endkantenbekleidung so ausgebildet, daß der Aufsteckkörper (10) U-förmig profiliert ist und zwischen seinen Schenkeln (13,14) ein verrastbares Formteil (12) aufweist, und daß der Bankaufnahmeschlitz (11) zwischen diesem Formteil (12) und der Innenfläche (13') eines Schenkels (13) des Aufsteckkörpers (10) vorhanden ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 1/70

IPC 8 full level

E06B 1/70 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 1/705 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0458191 A2 19911127; EP 0458191 A3 19920527; EP 0458191 B1 19940706; AT E108239 T1 19940715; DE 59102105 D1 19940811;
DE 9005785 U1 19900726

DOCDB simple family (application)

EP 91107931 A 19910516; AT 91107931 T 19910516; DE 59102105 T 19910516; DE 9005785 U 19900521